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Abstract (en)
The transmission system has a multiplicity of area central units in each case with associated danger alarm devices and a building alarm central
unit (GZ), interconnected via existing lighting circuit lines (NL). Danger alarm data (GMD) from danger alarm detectors is transmitted from the
danger alarm devices via infrared transmitters to the infrared receiving devices of the area central unit. This data is processed therein in a respective
microprocessor system (MP) and transmitted as binary data via the line network (NKE; NL) to the building central unit and vice versa. This is carried
out by means of the network transmission device (NUE) provided for this purpose which, by making use of the existing microprocessor system (MP),
forms a carrier-frequency transmission system with phase modulation (PM; PD1, PD2), where the adjustable carrier frequency (TF) is stabilised by a
quartz crystal (MQ). The transmission is performed in time-division multiplex mode in selectable channels, while the signal evaluation is carried out
in the respective microprocessor system (MP). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Übertragungssystem weist eine Vielzahl von Raumzentralen mit jeweils zugehörigen Gefahrenmeldeeinrichtungen und eine Gebäude-Alarm-
Zentrale (GZ) auf, welche über bestehende Licht-Netz-Leitungen (NL) miteinander verbunden sind. Von den Gefahrenmeldeeinrichtungen werden
Gefahrenmeldedaten (GMD) von Gefahrenmeldern über Infrarot-Sender zu den Infrarot-Empfangseinrichtungen der Raumzentrale übertragen. Dort
werden diese Daten in einem jeweiligen Mikroprozessorsystem (MP) verarbeitet und als binäre Daten zur Gebäudezentrale über das Leitungsnetz
(NKE;NL) übertragen und umgekehrt. Dies geschieht mit der dafür vorgesehenen Netzübertragungseinrichtung (NUE), die unter Mitausnutzung
des vorhandenen Mikroprozessorsystems (MP) ein trägerfrequentes Übertragungssystem mit Phasenmodulation (PM; PD1,PD2) bildet, wobei die
einstellbare Trägerfrequenz (TF) von einem Quarz (MQ) stabilisiert ist. Die Übertragung erfolgt im Zeitmultiplexbetrieb in seltiv wählbaren Kanälen,
die Signalauswertung wird im jeweiligen Mikroprozessorsystem (MP) durchgeführt.
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